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Από το υπ'αριθ.7/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ.απόφ. 49 /2011                          

      Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ανάκληση της αρ. 24/2011 απόφασης 
Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του 
Δήμου Βέροιας  

 
Σήμερα στις  23 Μαΐου   του έτους 2011, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα  
και ώρα 8:30  συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας 
Ζωής στο γραφείο του  Προέδρου, ύστερα από την με ημερομηνία 20 -5 -
2011 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σε όλα τα μέλη 
σύμφωνα με τα άρθρο 75  του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης –Πρόγραμμα 
Καλλικράτης». 
 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 
μελών βρέθηκαν παρόντα  9 μέλη. 
 Παρόντες Απόντες 
1. Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης  Πρόεδρος   

 2. Κατίνα Κοστογλίδου 
3. Γεώργιος Μιχαηλίδης 
4. Αργύριος  Γκαμπέσης 
5. Αριστομένης  Λαζαρίδης 
6. Θεόδωρος Θεοδωρίδης  
7. Δημήτριος Δάσκαλος     

 (αναπ. Τηλέμαχο Χ’αθανασίου) 
 

8. Εμμανουήλ Γουναράς  
9. Βασίλειος Παπαδόπουλος 

 
 

 
         Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και  η επιτροπή  
ομόφωνα αποφάσισε για το κατεπείγον του θέματος. Ο Πρόεδρος αφού 
εισηγήθηκε το μόνο θέμα είπε τα εξής: 
Πρόεδρος : Θέτω υπόψιν της επιτροπής την από 20/5/2011 αίτηση του 
κ.Σωτήριου Παπαδόπουλου με  την οποία ζητά να προβούμε στην 
ανάκληση της 24/2011 απόφασής μας διότι  έχουν εκλείψει οι λόγοι που 
οδήγησαν στην λήψη της. Έχοντας υπόψιν το υπ’αρ.1217/20.5.2011 
έγγραφό της Διεύθυνσης Τεχνικού Πολεοδομίας του Δήμου Βέροιας και 
την 30/2011  απόφασή μας εισηγούμαι την ανάκληση της 24/2011 
απόφασής μας για το λόγο ότι έχουν εκλείψει πλέον οι λόγοι που 
οδήγησαν στην λήψη της. 
Συμφωνείτε ; 



Μέλη : Ναι   
Γκαμπέσης:  Επειδή στο προηγούμενο πρακτικό της επιτροπής δεν έχουν 
επακριβώς καταγραφεί τα λεχθέντα όπως πρότεινα και την προηγούμενη 
φορά πρέπει να υπάρχει καταγραφή ηλεκτρονική για να 
διασφαλιζόμαστε γι’ αυτά που λέμε διαφορετικά θα υπογράφω με 
επιφύλαξη  
Κοστογλίδου : Συμφωνώ κι εγώ με τον κ.Γκαμπέση με την επιφύλαξη 
από δω και πέρα να μαγνητοφωνούνται οι τοποθετήσεις μας. 

Και κάλεσε την επιτροπή  ν΄ αποφασίσει σχετικά.  
Η  επιτροπή   μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

             1.Το αίτημα του Σωτήριου Παπαδόπουλου  
             2.Το αριθ.πρωτ 1217/20.5.2011 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικού και 
Πολεοδομίας του Δήμου Βέροιας 

        3.Την πρόταση του Προέδρου  
        4. Τις διατάξεις  του άρθρου 73  του Ν. 3852/10(ΦΕΚ 87 Α’) 

Αποφασίζει Ομόφωνα 

Α. Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το μόνο 
κατεπείγον  θέμα  

   Β. Ανακαλεί την αριθ. 24/2011 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας 
Ζωής για το λόγο ότι έχουν εκλείψει πλέον οι λόγοι που οδήγησαν στην 
λήψη της  
 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό         49/2011 
.................................................................…………………….………………………............................... 
  
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η 
συνεδρίαση συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 Κατίνα Κοστογλίδου 
 Γεώργιος Μιχαηλίδης 
 Αργύριος  Γκαμπέσης 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ  Αριστομένης  Λαζαρίδης 
 Θεόδωρος Θεοδωρίδης 
 Δημήτριος Δάσκαλος      
 Εμμανουήλ Γουναράς 
 Βασίλειος Παπαδόπουλος 

 
 

 Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-5-2011 

  Η Δήμαρχος 
  
 

 ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ  


